
Generalforsamling – Ry Badmintonklub 

Lørdag d. 5. april 2025 09.00 – 10.00 
 

Deltagere på generalforsamlingen: 15 

 

Pkt. 1 – Valg af dirigent 

● Thomas Holm 

Pkt. 2 – Valg af referent 

● Morten Nielsen 

Pkt. 3 – Formandens beretning 

● Bestyrelsen: 

o To (2) medlemmer er på valg (Birgitte og Kristina) 

o Fem (5) medlemmer er ikke på valg i bestyrelsen (Franz, Casper, Morten, Mads og 

Carsten) 

 

● Bestyrelse sæson 2024/25: 

o Sidste ordinære generalforsamling afholdt 27. april 2024 

o Ny bestyrelse, som skulle afdække og kortlægge aktiviteter og årshjul løbende 

gennem året 

o Store administrative udfordringer med Holdsport 

▪ Holdsport ikke egnet til en håndtering af en badmintonklub 

▪ Afdækket behovet og marked for et nyt system til badminton 

▪ Zakobo er valgt som nyt system og er netop blevet implementeret 

o Stor tilslutning og succes med Miniton og ungdomsholdene 

▪ Succes – De fleste hold har været fyldt op (nogle hold med venteliste) 

o God tilslutning til senior træning for let øvede (begyndere) 

o Udarbejdelse af aktivitetsliste og årshjul for Ry Badmintonklub 

o Kampagne for frivillige til at hjælpe med klubbens aktiviteter 

o 2 bestyrelsesmedlemmer er på valg 

● Aktiviteter afholdt i 2024-2025: 

o Klubmesterskaberne blev afholdt i april 2024 i forbindelse med klubdagen 

o Ry Badmintoncamp blev afholdt som altid den første uge af sommerferien 2024 med 

39 glade børn 

▪ William Kloppenborg-Skrumsager Olsen var hovedtræner 

▪ Rigtig mange positive tilbagemeldinger 

o Badminton i skolen i efteråret 2024 



▪ Kristina – kontakt til skolerne og koordinator 

o Ry stævne afholdt i december 2024 med næsten 400 deltagere og over 800 kampe 

▪ Gjort opmærksom på at vi mangler ressourcer her. 

▪ Vi skal være mere tydelig ift hvad vi skal have hjælp til.  

▪ Forslag: Vi tjener godt på stævnet i sig selv, vi kan derfor overveje at betale 

Ivan mv for at afvikle stævnet, hvis vi ikke har frivillige til det.  

o Fællesspisning afholdt 2 gange i denne sæson 

o Afprøvet coachning fra træner William ved stort stævne 

o Holdturnering med deltagelse af flere hold 

▪ Stor succes med 5 hold klar til DM efter flot holdturnering 

o Halfordelingsmøder – status. 

▪ Ry Gymnastik Forening har fået tildelt mere plads. Har lagt et pres på andre 

foreninger.  

▪ Vi fik med nød og næppe lov at beholde vores haltider, men processen 

omkring fordeling har været alt andet end ideel.  

o Sommertræning - Vi fortsætter sæsonen frem til sommerferien 

 

● Fremtidige aktiviteter i 2025-2026: 

o Ry Badmintoncamp 2025 

o Badminton i skolen efterår 2025 

▪ Vi har ikke haltider nok, hvorfor der ikke kan oprettes ekstra hold. De hold vi 

har er fyldt op, hvorfor vi ikke har kunnet tage “nye” børn ind. Derfor giver 

det måske ikke mening lige her nu er reklamere for badminton.  

o Fællesspisning for forældre og børn 

o Kampagne for frivillige til at hjælpe med klubbens aktiviteter 

o Fokus på forældre engagement og involvering 

▪ Frivillige til at hjælpe med klubbens aktiviteter 

o Tilpas klubbens aktiviteter efter forældre engagement og involvering 

▪ Natminton, afvikle sæsonafslutningsfest, Net-hejsning, fællesspisning ect. 

o Fuld implementering af Zakobo – nyt badminton system 

o Fokus på formidling og kommunikation via Zakobo, Web og flyers 

o Styrke fællesskabet og vores kommunikation. 

 

● Fokusområder: 

o Færre driftsopgaver i Bestyrelsen 

▪ Fuld implementering af Zakobo – nyt badmintonsystem 

▪ Fokus på forældre engagement og involvering 

▪ Nye kræfter til vores stævne, 1-2 nye deltagere 



o Dialog med Ry Hallen, øvrige foreninger samt Skanderborg kommune vedr. Haltider / 

Fordelingsmøde 

o Fokus på udvikling af egen træner stab samt hjælpetrænere 

o Fokus på at fastholde spillere 

o Tilpas klubbens aktiviteter efter forældre engagement og involvering 

● Tak til frivillige 

Pkt. 4 – Kassererens beretning: 

● Ry Badmintonklub kommer ud med et underskud på 26.045 Kr. 

o Regnskab de sidste 2 år: 2023: 7.201 Kr. og 2022: -67.989 Kr. 

● Egenkapitalen er i slutningen af 2024 på 253.012 kr., som gør, at klubben har nogle stærke 

muligheder for at iværksætte yderligere tiltag og aktiviteter i 2025-2026 

● Regnskabet blev gennemgået og godkendt 

Kommentarer til regnskab: 

● Ekstra regning til Zakobo på 10.000 i oprettelse 

● Regning til badmintontrøjer – kommer kun hvert 2. år  

● Fremover sparer vi Holdsport og e-conomic abonnement, da Zokobo betales af Badminton 

Danmark 

● Vi mangler at inkassere 10.000 for et sponsorat, som kommer med i år i stedet for 

● Ekstraordinært stor prisstigning fra hallens cafeteriet på over 20%   

● Større indtægt fra sponsorer (Den er næsten på 0 i dag) 

● Bestyrelsen kender årshjul og budgetposter, så indtægter kan reguleres ift. udgifter 

 

Pkt. 5 – Indkomne forslag: 

● Ingen forslag  

Pkt. 6 – Valg til bestyrelsen: 

● Valg af nye bestyrelsesmedlemmer: 

o Kasserer: Birgitte Poulsen (valg) – Birgitte udtræder af kasserer rollen og fortsætter 

som alm. bestyrelsesmedlem i bestyrelsen. 

o Jens Szabo vil gerne være kasserer, men kan ikke deltage i andre 

bestyrelsesopgaver.  

o Bestyrelsesmedlem: Kristina Hornbæk (valg) – Udtræder af bestyrelsen, men 

hjælper med med råd og vejledning ved behov. 

Pkt. 7-8 – Valg af 2 suppleanter og intern revisor: 

● Valg af nye suppleanter: 

o Camilla Holl Andersen (modtager genvalg) – genvalgt som suppleant 

o Thomas Holm (modtager genvalg) – genvalgt som suppleant 

● Valg af intern revisor: 

o Heidi Larsson (modtager genvalg) – genvalgt som intern revisor 

 

Pkt. 9 – Eventuelt – andre emner: 



• Frivillige til at hjælpe i udvalg 

–  Mangler 2 nye i stævneudvalget 

• Oversigt over udvalg 

• Årshjul 2024/2025 

• Holdansvarlige til næste sæson 
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